
 

 

       Αθήνα, 24 Νοεμβρίου 2020 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 

Θέμα: «Άδικη μείωση του ποσοστού εισαγωγής πολυτέκνων στο 
δημόσιο» 

  
  Μεγάλη αναστάτωση έχει προκαλέσει τις τελευταίες ημέρες στους 
πολύτεκνους της χώρας μας το Σχέδιο Νόμου «Εκσυγχρονισμός του 
συστήματος προσλήψεων στον δημόσιο τομέα και ενίσχυση του Ανώτατου 
Συμβουλίου Επιλογής Προσωπικού (Α.Σ.Ε.Π.) - Αξιοκρατία στον δημόσιο 
τομέα», που κατατέθηκε  από το Υπουργείο Εσωτερικών προς διαβούλευση. 
 Σύμφωνα με το εν λόγω Σ/Ν,  «το ποσοστό επί του συνόλου των 
διατιθέμενων προς διορισμό υποψηφίων από τον οικείο πίνακα διοριστέων 
και, εφόσον αυτός δεν επαρκεί, από τον οικείο οριστικό πίνακα κατάταξης, των 
κατηγοριών ΠΕ, ΤΕ και ΔΕ, και κατά φθίνουσα σειρά συνολικής βαθμολογίας, 
δεν μπορεί να υπολείπεται του δέκα τοις εκατό (10%) για πολύτεκνους και 
τέκνα πολυτέκνων» (Άρθρ. 11, παρ. 2, α). 
 Πρόκειται για μία αδικαιολόγητη μείωση του ελάχιστου ποσοστού 
εισαγωγής των πολυτέκνων στο δημόσιο, από 15% που ίσχυε μέχρι σήμερα, 
σε 10%.  
 Σύμφωνα με τους Συλλόγους Πολυτέκνων της χώρας μας, έχουν 
καταργηθεί πλέον όλα τα μέτρα στήριξης των πολυτέκνων. Η μείωση αυτή θα 
αποτελέσει γι’ αυτούς τη χαριστική βολή, τη στιγμή μάλιστα που η χώρα μας 
αντιμετωπίζει πρόβλημα υπογεννητικότητας και θα έπρεπε να παρέχονται 
κίνητρα στις οικογένειες, αντί να καταργούνται τα υπάρχοντα. 
  

Επειδή, οι Πολύτεκνοι αντιστέκονται σθεναρά στο πρόβλημα 
υπογεννητικότητας της χώρας μας 

Επειδή,  θα πρέπει να δίνονται κίνητρα στις οικογένειες για την 
απόκτηση τέκνων, αντί να καταργούνται τα υπάρχοντα 

Επειδή, σύμφωνα με το άρθρο 21 του Συντάγματος, το κράτος οφείλει 
ειδική φροντίδα στους Πολύτεκνους  

Επειδή, η διατήρηση του ελάχιστου ποσοστού εισαγωγής των 
πολυτέκνων στο δημόσιο δεν θα έχει κάποιο επιπλέον κόστος για το κράτος 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2060

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/11/2020



Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

Προτίθεται να διατηρήσει το ελάχιστο ποσοστό εισαγωγής των 
πολυτέκνων στο δημόσιο στο 15%, όπως ισχύει μέχρι σήμερα; 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αγαθοπούλου Ειρήνη - Ελένη 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκαρά Αναστασία 

Γκιόλας Ιωάννης 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος 

Κασιμάτη Ειρήνη 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Παππάς Νικόλαος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 



Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τσίπρας Γεώργιος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 




